
uit onderzoek van het RIVM blijkt dat 3% van de bevolking hoog gevoelig is voor electromagnetische 
velden. We hebben het dan over +- 750.000 Nederlanders, die nu al ernstig lijden, en ziek zijn als 
gevolg van de steeds toegenomen straling van draadloze apparatuur. Uit allerlei interviews uit het 
verleden met oa. Telecom-directeuren bleek, dat de gezondheidsrisico's bekend waren, maar  er niet toe 
deden. Ook is er een uitspraak die verwijst naar dat de extreem hoge stralingsnorm al in 1998 (icnirp) 
bewust zo is geregeld, dat burgens en gemeenten geen beroep konden doen op het democratisch 
beginsel van de rechtstaat. Het vergunningsvrij maken van zendmasten op daken was een volgende 
stap. De Telecom is samen met het Ministerie van Economische Zaken (waarvan Agentschap Telecom 
deels gefinancierd wordt door Telecom bedrijven) is continue pro-actief bezig, om de zaken zo te 
regelen, dat uitrol van steeds meer draadloze netwerken door kan gaan. Ondanks alle bezwaarlijke 
rapporten, en dat zijn de meeste, die niet betaald zijn door de overheid. Het rapport m.b.t. tot de digitale 
veiligheid wijst erop, dat onze draadloze infrastructuur ons steeds kwestbaarder maakt. De Rotterdamse 
havens plat door een virus. Geen kirosine voor vliegtuigen op Schiphol, en dat is nog maar het begin. 
Uiteraard zal ook 'onze' 5G het defensie ruimteschild van Amerika moeten gaan faciliteren, dat komend 
jaar 20.000 5G satelieten lanceert via het bedrijf SpaceX. Het Ministerie van Economische Zaken, zal 
in de toekomst verweten worden, dat zij willens en wetens alle rapporten (die ze wel ontvangen heeft) 
m.b.t. de schadelijkheid voor het menselijk zenuwstelsel (dat zelf ook werkt met electrische pulsjes) 
van oa. gsm, LTE, IoT etc. bewust heeft genegeerd, en daardoor in grote mate verantwoordelijk is voor 
de gevolgen daarvan op ons mensen, en op ons als maatschappij in het geheel. Nu al kun je in de 
treinen zien, wat er van ons geworden is. Iedereen kijkt naar iets in zijn of haar hand, en vertoeft 
afwezig van de omgeving in de digitale wereld. Zo is hoe de Telecom bedrijven hun informatie 
binnenhalen, en mensen in het greep hebben gekregen. Hebben we nog eerlijkheid en waarheid? Eric 
van Rongen zei 15 jaar geleden al, dat niemand op de Ministerisch naar hem luisterde. Is het niet 
typerend dat juist hij als woordvoerder dienst doet, nu hij alleen nog zegt wat ze hem influisteren? 
Moeten we allemaal zo worden? Slaafjes van de machtige Telecom, die blijkbaar ook het Ministerie 
van Economische Zaken helemaal in haar zak heeft zitten.


